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Zápis z 81. jednání Rady ÚJF AV ČR, v. v. i. dne 1. 6. 2023 

 
Přítomni:  J. Bielčíková, P. Bydžovský, P. Chaloupka, J. Chýla,  

J. Kameník, O. Lebeda, P. Lukáš, A. Macková, O. Svoboda 
 
Omluveni: P. Cejnar, J. John, V. Wagner 
 
Hosté:  K. Pachnerová Brabcová, F. Křížek, R. Mikšová, O. Romanenko, V. Havránek, 

 M. Schäfer, J. Štursa, D. Zákoucký 
 
Jednání bylo zahájeno v 9:15 a probíhalo pouze prezenčně v zasedací místnosti ÚJF v Řeži. 
Jednání Rady řídila místopředsedkyně Rady A. Macková. 

Program 

1) Schválení programu 

2) Návrh rozpočtu ÚJF AV ČR na rok 2023 a střednědobého finančního výhledu 

3) Prezentace přepracovaného etického kodexu  

4) Různé  

Ad 1) Schválení programu 

Místopředsedkyně A. Macková přednesla program jednání Rady a tento program byl Radou při 
hlasování jednomyslně schválen. 

Závěr: Program byl schválen všemi členy rady. 

Ad 2) Návrh rozpočtu ÚJF AV ČR na rok 2023 a střednědobého finančního výhledu 

Ředitel ÚJF O. Svoboda představil rozpočet ÚJF AV ČR na rok 2023 včetně plánovaných 
investic, nákladné údržby a přístrojových investic. Hovořil o letos končících OP VVV 
projektech RAMSES a CRREAT, které významně přispívaly k rozpočtu ústavu a nutnosti 
nastavení personálních nákladů s ohledem na ukončení těchto projektů.  

O Svoboda dále informoval Radu o prodeji RadioMedic s.r.o. – dceřiná firma přešla do 
vlastnictví ÚJV Řež, a. s. O. Svoboda podal informaci o dokončování Výroční zprávy ústavu, 
která bude v několika dnech po připojení auditorské zprávy rozeslána členům Rady k 
projednání. 

Byl představen střednědobý rozpočtový výhled pro roky 2024 a 2025, kde se předpokládá 
stagnace institucionální části rozpočtu. 

Proběhlo hlasování o schválení rozpočtu ÚJF pro rok 2023 – schváleno všemi hlasy. 

Proběhlo schválení střednědobého výhledu ÚJF AV ČR – schváleno všemi hlasy. 

Závěr: Rozpočet ÚJF na rok 2023 a střednědobý výhled byl schválen všemi členy rady. 
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Ad 3) Prezentace přepracovaného etického kodexu  

O. Svoboda prezentoval vnitřní Etický kodex ÚJF po zapracování připomínek Rady. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Ad 4) Různé  

A. Macková podala informace o udělení ceny Prémie Otto Wichterleho, kterou získali oba 
mladí vědečtí pracovníci, které ústav nominoval – Giovanni Ceccio (ONF) a Veronika 
Brychová (ODZ). 

Dotazníkové interní šetření – A. Macková informovala o výsledcích interního dotazníkového 
šetření.  

Rada se rozhodla projednat Výroční zprávu a výsledek hospodaření cca za 14 dní on-line 
formou. 

Závěr: Rada vzala na vědomí. 

Jednání Rady bylo ukončeno v 10:25 hodin. 

 

 

Zapsala: E. Křivánková    Ověřila: Prof. RNDr. A. Macková, Ph.D.  


